
Banyoles busca una soluci� a les pudors

Front com� entre Junc�, els ve�ns i l'Ajuntament per eradicar-les

Exterior de la f�brica Junc� , en una imatge d'aquesta

setmana. Foto: R. E.

Empleats de Junc� Gelatines i ve�ns d'aquesta f�brica de Banyoles

estan recollint dades sobre la intensitat de les pudors que despr�n

la factoria, aix� com l'hora en qu� es produeixen. La informaci�

l'aniran introduint en uns formularis durant unes setmanes.

Posteriorment s'analitzar� aquest material per esbrinar en quin

moment del proc�s productiu es generen m�s pudors i

seguidament posar-hi remei.

Aquesta iniciativa �s fruit d'una reuni� recent entre l'empresa, els

ve�ns i l'Ajuntament per buscar una soluci� a les pudors que

provoca Junc�, un problema que s'arrossega des de fa molts anys.

La trobada, per�, va ser conseq��ncia de les protestes que poc

abans havien formulat un grup de ve�ns a l'equip de govern.

ÒEls primers interessats a solucionar-ho som nosaltresÓ, va declarar

ahir el gerent de Junc�, Ferran Junc�, que va anunciar que s'estan

plantejant externalitzar alguns dels processos que generen m�s

pudors. Tant Junc� com l'Ajuntament, per�, han fet notar la

dif icultat de calibrar una sensaci�, per� tamb� han remarcat el

clima constructiu de la relaci� entre les tres par ts implicades.

Junc� t� previst traslladar-se fora de la ciutat, per� la crisi del sector immobiliari Ðel canvi seria possible si a la

f inca actual s'hi poguessin fer pisosÐ impedeix que aix� sigui possible a cur t termini.
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